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Aanleiding: 

Wijchen heeft de ambitie in 2040 energieneutraal te zijn. Dit betekent dat het energiever-

bruik zo laag mogelijk moet zijn en dat het restant duurzaam binnen de gemeentegrenzen 

wordt opgewekt. Dat heeft de gemeenteraad in 2014 besloten.  

 

In de raadsvergadering van 25 oktober 2018 heeft de gemeenteraad van Wijchen inge-

stemd met de uitvoering van het energieplan ‘Samen naar een duurzaam Wijchen’. Een 

van de projecten in het Wijchense energieplan is ‘Grootschalige zonne-energie mogelijk 

maken’. Hierin staat voor 2019 opgenomen: ‘Beleid vaststellen voor zonnevelden op wa-

ter, grondgebonden zonnevelden en grote bedrijfsdaken.’ Dit omdat de klimaatopgave zo 

groot is dat zonne-energie op daken én op de grond benut zal moeten worden. 

 

Veel gemeenten hebben al dergelijk beleid ontwikkeld. Onder andere de Gelderse natuur 

en milieu federatie heeft hiervoor de ‘Handreiking Zonnevelden’ ontwikkeld (mei 2018) 

waarin aanbevelingen voor het opstellen van beleid door gemeenten, regio’s en provincie 

staan. 

 

Daarin staat te lezen: “Zonnevelden dienen zoveel mogelijk te worden ontwikkeld in sa-

menspraak met de omgeving (gemeente, bewoners en belangenorganisaties). Het gaat 

daarbij om zaken als benodigd aantal hectares voor de energieopgave, richtlijnen voor lo-

catiekeuze, een zo goed mogelijke inpassing in het landschap, mede-eigenaarschap en te-

rugvloeien van de opbrengsten in de lokale gemeenschap alsmede in landschapsverster-

king.” Juist die zaken dienen onderdeel te zijn van het Wijchense beleid dat ontwikkeld 

moet worden, zo is het CDA van mening. 

 

Nu is door Zonel Energy Equipment BV een omgevingsvergunning aangevraagd voor het 

aanleggen van een zonnepark met een omvang van circa 11 hectare op agrarische gron-

den aan de Kampbroek te Hernen. De aanvraag is in strijd met het bestemmingsplan. 

Voordat de procedure kan worden gestart moet de raad een ontwerpverklaring van geen 

bedenkingen afgeven. 

 

Hierdoor ontstaat nu een situatie dat deze aanvraag in Hernen eerder beoordeeld moet 

worden dan het beleid voor zonneparken in heel Wijchen door de gemeenteraad is vastge-

steld. Dit is een ongewenste situatie. 

 

Tijdens een bewonersavond op 8 april 2019 in De Mijlpaal in Hernen, over de realisatie en 

aanleg van dit zonnepark, zijn veel vragen gesteld door omwonenden en inwoners van 

Hernen. Zonel heeft daarop toegezegd om aanpassingen aan het plan te onderzoeken om 

tegemoet te komen aan bezwaren van omwonenden en inwoners. 

 

Naar aanleiding hiervan is de beslisnota over dit onderwerp, op voordracht van de wet-

houder, van de agenda gehaald van de commissievergadering van 11 april 2019.  
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Naar aanleiding hiervan stelt het CDA nu de volgende vragen aan het college: 

 

Vragen:  

1. Wanneer is het beleid en vlekkenkaart voor zonnevelden volgens het Wijchense ener-

gieplan gereed? 

2. In hoeverre heeft de gemeente getoetst of het behalen van de energiedoelen met 

zonnevelden op andere locaties (zoals daken of niet-agrarische gronden) kan worden 

gerealiseerd? 

3. Heeft het college kennis genomen van het fenomeen ‘Zonneladder’ die door meerdere 

overheden wordt toegepast? 

4. Is het college het met CDA Wijchen eens dat er eerst beleid over zonneparken voor de 

gehele gemeente Wijchen moet worden vastgesteld, waaraan vervolgens de aanvraag 

voor het Zonnepark Hernen getoetst kan worden?  

5. Zijn er bij het college andere (potentiële) aanvragen voor zonneparken op agrarische 

grond in de gemeente Wijchen bekend?  

Zo ja, om hoeveel (potentiële) aanvragen gaat dit en om welke locaties? 

6. Hoe informeert de gemeente inwoners hierover? 

7. Hoe gaat het college om met toetsen van nieuwe aanvragen voor zonneparken in Wij-

chen nu er geen beleid is vastgesteld?  

8. Hoe kan het dat in 2014 al door de gemeenteraad is besloten dat Wijchen in 2040 

energieneutraal wil zijn, maar dat anno 2019 nog steeds geen beleid voor zonnepar-

ken door het college aan de raad is aangeboden? 

 

 

Namens de fractie van het CDA Wijchen, 

 

Marlien Joosse 


